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S i comparem
els tres dies
que van

durar les jorn a d e s
FE S A B I D 98 amb
una experiència gas-
t ronòmica, podríem
dir que els àpats
menjats fan estar
molt suculents.

El menú pro g r a m a t
pels cuiners valen-
cians de l’AVEI combinava encertadament la
carn i el peix , o el que seria el mateix: si per una
banda els aspectes més tecnològics de la nostra
professió eren ben representants (des del protocol
Z39.50 al futur de les revistes electròniques),
també hom podia degustar les implicacions
socials i econòmiques de l’entrada en la societat
informacional.

El lema de les jornades ‘Els Sistemes d’Informa-
ció al servei de la societat’ donava prou joc als
ponents com per a que professionals d’àmbits
molt diversos poguessin aportar les seves 
impressions.

La nostra professió s’està bellugant molt darre-
rament i mai aconseguim estar del tot al dia.
Aquesta gran diversitat de continguts era palpa-
ble a l’hora de triar els actes als quals es volia
assistir ja que, malauradament, molts dels més
interessants coincidien al mateix temps.

El més intere s s a n t
d’unes jornades són,
a banda dels contac-
tes que un hi pugui
f e r, les comunica-
cions pre s e n t a d e s .
Una bona recomana-
ció és la d’aconseguir
els dos volums 
amb les actes 
-maquetades per cert
amb molt encert 
gràfic- ja que són la

millor prova de la qualitat dels treballs que 
s’hi van presentar.

El tema general a tots ells és l’esforç per millorar
el tractament i l’accés a la informació dels nos-
tres centres tot i que comença a notar-se un
interès especial pel que podem anomenar estudis
d’usuaris. En els darrers anys hem millorat molt
el volum d’informació que podem tractar i oferir
d’una manera ràpida i a un cost relativament baix
als nostres usuaris, però cada vegada més ens
preguntem: coneixem realment els nostres usua-
ris?, tenim prou dades sobre ells?, sabem recollir
convenientment les dades que necessitem?.
Aquesta serà, sense cap mena de dubtes una de
les línies d’investigació que més es desenvolu-
parà aquests propers anys.

✎

Josep Vives

UNA BONA PAELLA
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